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عابدزاده به پونفرادینا اسپانیا پیوست
امیر عابــدزاده دروازه بان 
تیم ملی ایران با یک باشگاه 
اسپانیایی به توافق رسید. به  
گزارش گروه ورزشــی مردم 
با  پونفرادینا  باشگاه  سالاری 
انتشــار کلیپی خبر از توافق 
گذشــته  فصل  دروازه بان  با 
داد.این  پرتغــال  ماریتیمور 
باشــگاه که در لالیگای دو حضور دارد فصل گذشته در پایان رقابت ها در رده 
هفتم قرار گرفت. عابدزاده که فصل گذشــته عنــوان بهترین دروازه بان فصل 
پرتغال را به دست آورده بود، باوجود پیشنهاداتی که از یونان و پرتغال داشت 
در نهایت لالیگای دو اســپانیا را برای ادامه فوتبالــش انتخاب کرد. عابدزاده 
همواره رویای حضور در لیگ فوتبال اســپانیا و بازی در ســطح اول لالیگا را 
در ذهن داشــت و تصور می کند با ترک پرتغال و عقد قــرارداد با پونفرادینا 
به این هدف نزدیک تر خواهد شــد. لالیگای دو اسپانیا از سطح بسیار بالایی 
برخوردار اســت و تیم هایی چون آلمریا، ایبار، خرونــا، لاس پالماس، لگانس، 

مالاگا و وایادولید در آن حضور دارند.

بیرانوند به بواویشتای پرتغال پیوست
دروازه بــان اول تیم ملی 
ایــران راهی لیــگ حرفه ای 
پرتغال شد. به گزارش گروه 
ورزشی مردم سالاری علیرضا 
شــماره  بان  دروازه  بیرانوند 
یک تیم ملــی فوتبال ایران 
گذشــته  هفته های  طی  که 
را  مناسبی  چندان  شــرایط 
در تیم آنتورپ بلژیک نداشــت با عقد قراردادی به باشگاه بواویشتای پرتغال 
پیوســت. تیم بواویســتا پرتغال که در لیگ حرفه ای این کشــور حضور دارد 
فصل گذشته و در پایان رقابت ها در رده سیزدهم لیگ این کشور قرار گرفت. 
بیرانوند فصل گذشــته و در بیشتر مسابقات، نیمکت نشین و حتی سکونشین 
بود. این دروازه بان همچنان با آنتورپ قرارداد دارد و باشــگاه بواویشتا او را به 
مدت 3 سال و با بند خرید به صورت قرضی در اختیار گرفته است. بیرانوند در 
حالی راهی بواویشتا شده است که پیش از این عنوان کرده بود اهداف بالاتری 
برای فوتبال اروپا دارد و بعید است بخواهد به تیمی برود که فصل گذشته در 

رده سیزدهم جدول لیگ پرتغال قرار گرفته بود.
امیر عابدزاده دیگر دروازه بان تیم ملی ایران، یکی از موفق ترین لژیونرهای 
فوتبال کشــورمان اســت که در ســال های اخیر در تیم ماریتیمو بازی کرده 
اســت. تجربه موفق عابدزاده، پای پیام نیازمند دیگــر دروازه بان ملی پوش 
ایران را هم به لیگ پرتغال باز کرده اســت. گفته می شود نیازمند نیز با اتمام 
این فصل از مســابقات لیگ ایران، راهی پرتغال می شــود تا به صورت رسمی 
به تیم پورتومیننزه بپیوندد. حضور سه دروازه بان تیم ملی ایران و دو مهاجم 
ســابق پرســپولیس )مهدی طارمی و علی علیپور( در لیگ حرفه ای پرتغال 
می تواند این لیگ را برای فوتبال دوستان ایرانی جذاب تر از قبل کند تا شاهد 

تقابل های جذاب در فصل آینده بین فوتبالیست های ایرانی باشیم.

بانوی وزنه بردار شرایط حضور در المپیک را ندارد  
شورای پزشکی فدارسیون 
پزشــکی ورزشــی پــس از 
نشســت  چنــد  برگــزاری 
تخصصــی اعــام کــرد که 
برداری  وزنــه  زنان  نماینده 
حضور  شــرایط  کشــورمان 
المپیــک  بازی هــای  در  را 
توکیــو۲۰۲۰ نــدارد. بانوی 
وزنه بردار شرایط حضور در المپیک را ندارد به گزارش خبرگزاری صداوسیما 
بــه نقــل از کمیته ملی المپیــک، پس از اعام اعطای ســهمیه به پریســا 
جهانفکریان وزنه بردار کشورمان برای حضور در المپیک توکیو؛ بحث ها و، اما 
و اگر های زیادی در خصوص شــرایط جسمانی و آمادگی وی بواسطه جراحی 
اخیر بر روی کتفش مطرح شــد که به همین علت فدراسیون پزشکی ورزشی 
برای بررســی وضعیت این ملی پوش اظهار نظر تخصصی، شــورای تخصصی 

پزشکی تشکیل داد.
شورای پزشــکی فدراسیون پزشکی ورزشی که با حضور چند پزشک فوق 
تخصص، جراح و نمایندگان این فدراســیون تشکیل شده بود پس از بررسی 
مدارک پزشــکی و کنترل گزارش های جراح مربوطــه اعام کردند که وی با 

وضعیت موجود شرایط حضور در بازی های المپیک توکیو را ندارد.

کرونا دست ژاپن را در پوست گردو گذاشت
المپیک توکیو بدون تماشاگران داخلی و خارجی 

برگزار خواهد شد
کمیته سازماندهی المپیک 
توکیو اعــام کرد که به دلیل 
به  ابتا  موارد  افزایش شــمار 
کرونا در ژاپن، المپیک ۲۰۲۰ 
تماشــاگر)اعم  بــدون حضور 
برگزار  و خارجــی(  داخلی  از 
خواهد شــد. به گزارش ایرنا، 
»تامایو ماروکاوا« وزیر المپیک 
ژاپن در فاصله کمتر از دو هفته تا آغاز المپیک کرونا زده توکیو، این تصمیم را 

توسط سازمان دهندگان این رویداد اتخاذ شده است، اعام کرد.
این تصمیم همچنین برنامه قبلی سازمان دهندگان المپیک را برای برگزاری 
ایــن رویداد بزرگ در حضور تعداد معدودی از هواداران و تماشــاگران منتفی 
خواهــد کرد. دولت ژاپن در بحبوحه افزایــش نگرانی ها در خصوص اوج گیری 
مجدد موارد ابتا به کووید-۱۹ در این کشور، روز چهارشنبه از اعمال چهارمین 
وضعیت اضطراری در این کشــور تا ۲۲ آگوست خبر داد. سیاست جدید مبنی 
بر منع حضور هواداران در جریان نشستی با حضور »توماس باخ« رئیس کمیته 
بین المللی المپیک و نمایندگان چهار هیات یعنی کمیته ســازماندهی، کمیته 
بین المللی پارالمپیک و دولت ژاپن و کان شهر توکیو اتخاذ شد. با تعویق یک 
ســاله المپیک ۲۰۲۰ توکیو به دلیل شیوع ویروس کرونا، این تورنمنت از ۲3 
جولای تا ۸ آگوســت ۲۰۲۱، )اول تا ۱۷ مردادماه ۱۴۰۰( و پاراالمپیک نیز از 
۲۴ آگوســت تا پنجم سپتامبر ۲۰۲۱ )دوم تا چهاردهم شهریورماه ۱۴۰۰( در 

پایتخت ژاپن برگزار خواهد شد.

میلیچ راضی به ماندن نشد
مدافع کروات آبی ها از ایران رفت

فوتبــال  تیــم  مدافــع 
اســتقال تهران را به مقصد 
به  کــرد.   ترک  اســتانبول 
ایسنا، هرویه میلیچ،  گزارش 
استقال  فوتبال  تیم  بازیکن 
صبح روز پنج شــنبه پس از 
خداحافظــی بــا نزدیکانش 
در ایــران، تهــران را مقصد 
اســتانبول ترک کرد و پس از آن به کرواســی بازخواهد گشت. طبق آخرین 
اطاعات موجود، این بازیکن کروات اســتقال، راضی شده بود در چند بازی 
مهم آینده استقال که یکی از آن ها داربی پایتخت است، حضور داشته باشد 
اما مشخص شد که میلیچ راضی به ماندن نشد و از جمع آبی پوشان پایتخت 
خارج شد. مدافع کروات تیم فوتبال استقال حدود ۱۱ ماه است که مطالبات 
خود را دریافت نکرده است و جمع مطالبات این بازیکن تا اینجای کار، چیزی 

حدود ۵۰۰ هزار دلار است.
میلیــچ با توجه به اتفاقات پیش آمده، از شــرایط موجود باشــگاه ناراضی 
اســت. همچنین مدیران اســتقال همچنان برای قرارداد جدید این بازیکن 
تصمیم جدی نگرفته اند و باید منتظر ماند و دید تکلیف اســتقال و میلیچ به 

کجا ختم می شود.

اخبار کوتاه

این روزها بحث VAR بیشــتر از هر زمان دیگری داغ 
و لزوم داشــتنش در فوتبال ایران و لیــگ برتر به خاطر 

اشتباهات پشت سر هم حسابی داغ شده است.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، در روزهایی که 
تــب و تاب فوتبــال در همه جای جهان به راه اســت با 
نگاهی اجمالی به رقابت های بین المللی مثل یورو می توان 

به ضرورت وجود VAR پی برد.
سیســتمی که البته با وجودش باز هم ممکن اســت 
اشــتباهات داوری مانند دیــدار نیمه نهایــی یورو بین 
تیم هــای انگلیس و دانمارک و پنالتی هری کین رخ دهد 
اما بی شــک بودنش بهتر از نبودنش اســت خصوصا در 
فوتبال ایران که تقریبا بعد از هربازی برگزار شده در لیگ 
برتــر، صدای اعتراض مربیان و بازیکنان تیم ها از عملکرد 
داوران به گوش رســیده و عما کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال تحت فشار ســنگین ناشی از انتقادات قرار دارد و 
حق بســیاری از تیم ها با همین اشــتباهات داوری ناحق 
شــده اســت. با وجود همه ایــن فشــارها و ضرورت ها، 
شــهاب الدین عزیزی خادم ریاست فدراســیون فوتبال 
چه در برنامــه فوتبال برتر و چه در مصاحبه ای که دیروز 
در کرمان داشــت تصریح کرد که تاش این فدراســیون 
برای خریداری سیســتم کمک داور ویدیویی ادامه دارد 
و فدراســیون فوتبال ایران از لحاظ امکانات زیرساختی و 
همچنین از لحاظ مالی مشــکلی برای تهیه این سیستم 
نــدارد و مانع پیــش روی ورود VAR به ایران، دو عامل 

تحریم و تکنولوژی است و بس! البته درباره تحریم ها همه 
می دانند که منظور عزیزی خادم چیســت اما منظور او از 

تکنولوژی چیست؟ 

ورود تکنولوژی هم تحریم است
فدراســیون فوتبال برای راه اندازی سیستم کمک داور 
ویدیویی اول باید با شــرکتهای زیرنظر فیفا قرارداد ببنند 

که با توجه به تحریم ها آنها با فدراسیون همکاری نخواهند 
کرد. دوم اینکه ورود تجهیــزات کمک داور ویدیویی هم 
به دلیل تحریم های گمرکی امکان پذیر نیســت. شاید به 
همین دلیل اســت که رئیس فدراســیون فوتبال به امید 
از میان رفتن تحریم ها و توافق، زمان تخمین زده شــده 
بــرای ورود کمک داور ویدیویی به ایران را نیم فصل دوم 
سال آینده اعام کرده است. سوال مهمی که اینجا مطرح 
می شود این اســت که آیا با وجود معیار مهم یکپارچگی 
مسابقات می شود یک نیم فصل بدون کمک داور ویدیویی 
و یک نیم فصل با کمک داور ویدیویی لیگ برتر را برگزار 

کرد؟ 
نکتــه مهم تر اینکه با همه این تفاســیر، بســیاری از 
ورزشگاه های ایران که تیم های لیگ برتری از آنها استفاده 
 VAR می کنند هنوز زیرساخت های لازم برای استفاده از
را ندارند و بی شــک عاوه بر تحریم ها، نبودن زیرساخت 
لازم در برخی از ورزشــگاه ها از نظر ابعاد زمین و کالیبره 
شــدن می تواند عاوه بر تحریم و تکنولوژی موانع بزرگ 

ورود کمک داور ویدیویی باشد.
مدیران فدراســیون قبلی و فعلی فعــا در حال وعده 
دادن هســتند و به نظر نمی رســد به زودی شاهد حضور 
کمک داور ویدیویی در فوتبال ایران باشــیم. آسیبی که 
نداشــتن کمک داور ویدیویی به فوتبال ایران می زند این 
اســت که میزبانی های ملی و باشگاهی را هم می تواند از 

فوتبال ملی و باشگاهی بگیرد.

اتحادیه جهانی دوچرخه ســواری هنوز انتخابات ایران 
را به رســمیت نشــناخته اســت و با توجه به آنچه که در 
اساسنامه خود به صراحت اعام کرده خطر تعلیق می تواند 

دوچرخه سواری ایران را تهدید کند. 
به گزارش ایســنا، با وجود اینکه چهل روز از انتخابات 
فدراسیون دوچرخه سواری گذشته است اما هنوز اتحادیه 
جهانی دوچرخه سواری)UCI(، انتخابات ایران را نپذیرفته 
و نام محمود رشــیدی را به عنوان رئیس فدراسیون ایران 

وارد سایت اتحادیه جهانی نکرده است. 
مهمترین ایرادی که اتحادیه جهانی دوچرخه سواری به 
انتخابات ایران گرفته اســت، ورود وزارت ورزش به انتخاب 
اســت که این مســئله مغایر با اســاس نامه فدراسیون و 

اساسنامه اتحادیه جهانی است.
اساسنامه فدراسیون دوچرخه سواری با فدراسیون های 
دیگر مشــترک نیســت و بعد از المپیک لندن به تصویب 

اتحادیه جهانی دوچرخه سواری رسید.
  اتحادیه جهانی بر روی چند مســئله تاکید داشــته و 
از فدراســیون ها درخواســت کرده اســت حتما این موارد 
که شــامل ورود نکــردن دولت به تصمیمــات و انتخابات 
فدراسیون های ملی است را در اساسنامه خود وارد کنند که 

همین مسئله مجمع ایران را با مشکل مواجه کرده است.
موارد مورد تاکید اتحادیه جهانی به شرح زیر است:
اساسنامه اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 

 بند 6: فدراســیون های ملی باید امور داخلی خود را با 
استقال کامل مدیریت کنند و اطمینان حاصل کنند هیچ 

شــخص ثالثی در کار آنها دخالت نمی کند. فدراسیون های 
ملی باید خودمختار باشــند و در برابر فشاری های سیاسی، 
مذهبی  و مالی که ممکن اســت تعهد آنها در مورد رعایت 
اساسنامه  را نقض می کند، مقاومت کنند. هر گونه تداخل 

یا تاش برای تداخل نیز باید به UCI گزارش شود.
)این بند دولت را از کمک مالی به فدراســیون ملی منع 
نمی کند اما تحت هیچ شرایطی دولت نباید در استراتژی و 
عملکرد فدراسیون دخالت کند(. بند ۷: اساسنامه و قوانین 
فدراســیون های ملی برای انتخاب یــا انتصاب داخلی باید 
تضمین کنند که در مقابل اشــخاص ثالث استقال کامل 
دارنــد و فدراســیون های ملی به دولت ها و ســایر مراجع 
عمومی اجازه نمی دهند اعضای حاکم بر یک فدراســیون 
ملــی را تعیین کننــد.  )در کمیته مدیریت فدراســیون ، 
نماینــدگان دولت می توانند بدون رای باشــند اما اعضای 
دارای حــق رای حتما باید توســط مجمــع عمومی و از 
میان نامزدان تعیین شــده منحصرا توسط فدراسیون ملی 
انتخاب شــوند.( بند۸: فدراسیون های ملی موظف هستند 
که بند های 6 و ۷ را در اساســنامه خود قرار دهند. بند۹: 
هرگونه تصمیمات و  انتخابات فدراســیون های ملی که با  
بند 6 و ۷ مطابقت ندارند، توسط UCI به رسمیت شناخته 
نمی شــوند. اگر وضعیت در مهلت تعیین شده نیز درست 

نشود، ممکن است فدراسیون ملی به حالت تعلیق درآید.
ایراداتی که فدراسیون جهانی به کمیته المپیک 

اعلام کرده
پــس از انتخابات فدراســیون دوچرخه ســواری، گفته 

می شود مدارکی از داخل ایران برای اتحادیه جهانی ارسال 
شــده  و گفته می شود پس از آن، اتحادیه جهانی دوچرخه 
ســواری در مکاتبه با کمیته ملی المپیک ایرادات مختلفی 
به انتخابات گرفته از جمله رای دادن معاون وزارت ورزش 
و جوانان در مجمع و همچنین اینکه انتخاب اعضای مجمع 
)نماینده ورزشــکاران، مربیــان  و داوران(  را معاون وزیر 

انجام داده است.
اکنون اتحادیه جهانی دوچرخه سواری از ایران توضیح 
خواسته که نشــان دهد مجمع مطابق با اساسنامه برگزار 
شده اســت و هر چند که کمیته ملی المپیک اعام کرده 
اســت که از نظر این نهاد مجمــع ایران قانونی بوده  اما به 

نظر می رسد هنوز اتحادیه جهانی قانع نشده است و با توجه 
به بند ۹  اساســنامه اتحادیه جهانی این نگرانی وجود دارد 
که در صورت رسیدگی نکردن به این وضعیت، خطر تعلیق 

ایران را تهدید کند. 
به هر حال این وضعیت فشــار زیادی را به رشیدی در 
ابتدای کارش وارد کرده است و حل نکردن این مسئله در 
داخل می تواند شــرایط را برایش بحرانی تر کند. دوچرخه 
سواری در شرایط بدی قرار دارد،  نه پشتوانه ای هست و نه 
زیر ساخت مناسبی. تعداد مدال آوران این رشته هم کمتر 
از انگشتان یک دست شده اند بنابراین خطر تعلیق می تواند 

این رشته را به نابودی کامل بکشاند.

مهاجم اسبق تیم پرســپولیس گفت: دیگر نمی توانیم 
بگوییم این پرســپولیس، پرســپولیس برانکو است یا هر 
مربی دیگر احســان خرســندی در گفت وگو با خبرنگار 
گروه ورزشــی خبرگزاری برنا با اشاره به تداوم حضورش 
در تیم های پایه پرسپولیس اظهار داشت: من چون خودم 
از پایه های پرسپولیس مثل همین بچه ها که آمدند تست 
دادند، وارد پرســپولیس شدم، شــرایط را درک می کنم. 
امســال هم خدا را شــکر تیم های پایه پرسپولیس نظم 

خوبی دارند.
امیدوارم که همین روند را طی کنیم تا شاهد موفقیت 

تیم های پایه پرسپولیس باشیم.
او در مورد کادر فنی تیم نونهالان پرســپولیس تصریح 
کرد: اشپیتیم آرفی سرمربی هســتند، میاد میرترابی و 
وحید حسینی و بابک جعفری و پویان و میثم عرب مربی 

دروازه بانان هستند.
البته به خاطر بحث خارجی ها می گویند شــاید آرفی 
نتوانند امســال همراهی کنند ولی هنوز که رسما چیزی 
به ما اباغ نشــده است اما امیدوارم که با قولی که رئیس 
فدراسیون دادند مشکل خارجی ها در فصل بعد حل شود 

و اشپیتیم بتواند روی نیمکت تیم بنشیند.
مربی جوان پرســپولیس تاکید کرد: سال قبل مربیان 
تیم برنامــه ریزی خوبی کرده بودند اما به دلیل  بســته 
شــدن  پنجره  نقــل و انتقالات تیم بابــت بدهی برانکو، 
نتوانســتیم یارگیری لازم را داشته باشیم و به لحاظ فنی 
ما به مشکل خوردیم. امســال در تاش هستیم با جذب 
مهره های خوب شــرایط متفاوتی را بــرای نونهالان رقم 

بزنیم.

 مهاجم سابق پرسپولیس درمورد هدف گذاری نونهالان 
در فصل آتی تصریح کرد: هیچ جای دنیا اینطور نیست که 
در این رده قول قهرمانی بدهند یا هدف قهرمانی داشــته 

باشند این رده یکی از سخت ترین رده ها است.
هدف اول استعدادیابی و پشتوانه سازی برای تیم های 

رده های بعدی  است.
امیدوارم بتوانیــم بازیکنان خوبــی را معرفی کنیم و 
نسل های بعدی پرســپولیس هم تغییر کند چون ویترین  
باشگاه تیم بزرگسالان هستند  همه توقع دارند تمام تیم ها 
که با نام پرســپولیس بازی می کنند خوش بدرخشند اما 

یک مقدار کار کردن در این پایه سخت است.
امکاناتی که ما نســبت به بقیه تیم ها داریم خیلی کم 
اســت.  نســبت به امکاناتی که داریم امیدواریم امســال 
بتوانیم جایگاهی درخور شــان برای پرســپولیس داشته 

باشیم.
خرســندی درخصــوص وضعیــت تیم بزرگســالان 
پرسپولیس به خبرنگار برنا گفت: ببینید دیگر نمی توانیم 
بگوییم این پرســپولیس، پرســپولیس برانکو است یا هر 
کس دیگر، قطعا این پرسپولیس، پرسپولیس یحیی است. 
نوع فوتبالی که پرسپولیس بازی می کند با سال های قبل  
متفاوت شــده، امیدوارم روند رو به رشــدی که داریم را 

حفظ کنیم.
دیگر قهرمانی در ایران بس اســت ما الان به قهرمانی 
در آســیا نگاه می کنیم و امیدواریم که خیلی زود به این 

مهم دست پیدا کنیم
او درمورد تنها رقیب پرســپولیس در لیگ برتر تاکید 
کرد: قطعا تیم ســپاهان رقیبی بوده که از ابتدای فصل با 

مــا پا به پا می آمده و یک زمانی آنها صدر جدول بودند و 
یک زمانی ما صدر جدول بودیم، تفاضل گل خیلی وقتها 
صدر جدول را مشخص کرده، همچنان این جذابیت لیگ 
دارد دنبال می شــود.  همچنان دو تا رقیب شانه به شانه 
هم دارند بالا می روند و هرکدام از اینها منتظر یک لغزش 

هستند که صدرنشینی شان را تثبیت کنند
مهاجم ســابق پرســپولیس درمورد دربی جام حذفی 
اظهار داشــت: ما مقابل تیمی بازی می کنیم که ســال ها 
اســت خــوب نتیجه نگرفته و قهرمان نشــده  و  فشــار 

هواداران را احساس می کند. 
فکر نمی کنم پرسپولیس برای این بازی استرس زیادی 
داشته باشــد چون اســترس اصلی برای استقال است. 
می دانیم که بازی سختی اســت.در دربی حذفی پارسال 
تا لحظه آخر مــا جلو بودیم اما در ضربات پنالتی بازی را 

باختیم. در هر صورت ما امیدواریم شــاهد یک بازی زیبا 
باشــیم و پرسپولیس با گرفتن جام حذفی قهرمانی هایش 
را تکمیل کند. خرســندی درمورد شرایط مهاجمان حال 
حاضر پرســپولیس تصریح کرد: پرســپولیس مهاجمان 
خوبــی دارد و صحبت در مورد آنها ســخت اســت. آل 
کثیر خصوصیاتی خاصــی دارد، مغانلو و عبدی هر کدام  
از خصوصیات خاصی برخوردار هســتند که آقا یحیی به 

بهترین شکل ممکن از این  نفرات بازی می گیرد. 
خیلی سخت است چند مهاجم بزرگ در یک تیم باشد 

اما آقا یحیی به خوبی از اینها استفاده می کند.
این مهاجمان روند رو به رشــدی دارند و روند بازی ها 
نشان می دهد که مهاجمان به بهترین شکل بازی می کنند. 
امیدوارم که در نهایت شــاهد پیشرفت پرسپولیس با گل 

زدن مهاجمان باشیم.

رئیس فدراسیون فوتبال مطرح کرد

تحریم ها، مانع ورود VAR به ایران

خطر تعلیق بیخ گوش دوچرخه سواری ایران

احسان خرسندی : 

پرسپولیس باید به فکر قهرمانی در آسیا باشد

پیشکســوت استقال از ســرمربی این تیم خواست تا 
مشکات دفاعی آبی پوشان را برطرف کند.

شاهین بیانی در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
تسنیم، درباره شــرایط تیم استقال اظهار داشت: اینقدر 

مشکات استقال زیاد است که نمی توانیم درباره مسائل 
فنی صحبت کنیم و مربی هم نمی تواند کار تاکتیکی کند. 
یک تیم بیرونی بایــد برای آرامش ذهن کادر فنی تاش 
کند، اما فرهاد مجیدی خودش مشــکات باشگاه را حل 

می کند.
وی بــا بیان اینکه تغییرات مدیریتی همیشــه معضل 
اســتقال بوده اســت، تصریح کرد: کدام باشگاه این همه 
تغییر در مدیریت دارد؟ همه اعضای هیئت مدیره مخالف 
مدیرعامل باشــگاه بودند، اما او حمایت می شــد و همه 

رفتند تا مددی بماند. 
اســتقال به خاطر نــام و بزرگی خود، بــا وجود همه 
مشــکات نتیجه می گیرد و عملکرد بسیار خوبی دارد که 

این از همه مهم تر است. 
سایر تیم ها اگر این مشکات را داشتند، چنین نتایجی 
نمی گرفتند. تمام فکر و ذکر مجیدی این اســت که سال 
آینده تیم خیلی خوبی برای قهرمانی ایران و آسیا ببندد.

پیشکســوت اســتقال با بیان اینکــه فرهاد مجیدی 
انســانی بســیار صادق اســت و حقایق را بازگو می کند، 
خاطرنشان کرد: با این حال او و هواداران می دانند ضعف 
دفاعی در چند ســال اخیر، گریبانگیر استقال شده است 
که این مشــکل هم با جذب بازیکن حل می شــود. خط 

حمله اســتقال مشکلی ندارد و امیدوارم مجیدی مشکل 
دفاع را حل کند.

مطمئنم اگر این موضوع و نیز مشکات مدیریتی حل 
شود، استقال سال آینده قهرمان لیگ برتر خواهد شد.

»اگر این مشــکات ســال آینــده هم پابرجا باشــد، 
اســتقال نمی تواند به کارش ادامه دهــد.«، بیانی ضمن 
بیان این جمله به تســنیم گفت: مجیدی چند سال پیش 
گفت که تیمــی در حد قهرمانی آســیا می بندد و هدف 

امسال حضور او در استقال هم سال آینده بود. 
مجیدی با هر شــرایطی حاضر نیســت در اســتقال 
بماند و اگر نتواند ادامه دهد، از تیم جدا می شــود. هر روز 
یک مدیر به اســتقال می آید، اما باشگاه یک بازیکن هم 

نتوانست برای لیگ قهرمانان آسیا جذب کند.
وی در مورد ادامه راه آبی پوشــان و تقابل پنجشــنبه 
هفتــه آینده )۲۴ تیر( مقابل پرســپولیس در مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی کرد: استقال روان بازی می کند 

و دربی هم تنها فکر و ذکر مجیدی است.
پیروز دربی به قهرمانی جام حذفی می رسد و امیدوارم 
استقال کارش را با کسب جام به پایان برساند. مدیریت 
فصل گذشته باشــگاه همین جام را  از استقال گرفت و 

امیدوارم امسال به قهرمانی جام حذفی برسیم.

شاهین بیانی: 

مجیدی مشکل دفاع را حل کند


